

### Turkey

Turkey was placed on the ICL on May 8, 1974. The global import quota for 1992 amounted to 4,407,340 kg eviscerated equivalent. The quota is set annually at 3.5% of the domestic production quota for that year. In 1992, permits were issued for 4,335,273 kg in eviscerated weight. Provision is made for import permits supplementary to the global turkey import quota to meet overall Canadian market needs. During 1992, permits for 37,195 kg were issued for this purpose. In addition, supplementary permits were issued for 601,796 kg of turkey for re-export.

### Eggs

Eggs were placed on the ICL on May 9, 1974. The global shell egg import quota is calculated at 1.647% of the previous year's domestic production. For 1992, this amounted to 7,049,160 dozen eggs. Permits were issued for 6,983,332 dozen.

The 1992 quotas for egg powder and liquid or frozen eggs were 405,218 kg and 1,757,154 kg respectively. Permit issuance totalled 250,128 kg for egg powder and 1,716,733 kg for liquid eggs.

### Dindon

Le dindon a été placé sur la LMIC le 8 mai 1974. Pour 1992, le contingent global d'importations s'est chiffré à 4 407 340 kilogrammes en équivalent éviscéré. Le contingent est fixé chaque année à 3,5% de la production nationale de cette année. En 1992, des licences ont été délivrées pour 4 335 273 kilogrammes en poids éviscéré. On prévoit la délivrance de licences supplémentaires permettant d'importer des quantités de dindon additionnelles au contingent afin de combler les besoins du marché canadien. En 1992, des licences supplémentaires ont été accordées à cette fin pour 37 195 kilogrammes. De plus, des licences supplémentaires ont été délivrées pour l'importation de 601 796 kilogrammes de dindon à des fins de réexportation.

### Oeufs

Les oeufs ont été placés sur la LMIC le 9 mai 1974. Le contingent global d'importations d'oeufs en coquille est établi à 1,647 % de la production intérieure de l'année précédente. Pour 1992, il se chiffre à 7 049 160 douzaines d'oeufs. Des licences ont été délivrées pour 6 983 332 douzaines.

En 1992 les contingents d'oeufs en poudre et d'oeufs liquides ou congelés étaient respectivement de 405 218 kg et de 1 757 154 kg. Des licences ont été délivrées pour 250 128 kg d'oeufs en poudre et 1 716 733 kg d'oeufs liquides.